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УНИВЕРЗИТЕТ У БЕОГРАДУ             Београд, 13. април 2021. године                           

Студентски трг 1                                     02-08 Број: 06-1515/2-21 

Б е о г р а д                                               MЦ 

 

З А П И С Н И К 

 

са 15. седнице Већа научних области биотехничких наука, одржане 

13. априла 2021. године, са почетком у 14:00 сати 
 

Утврђено је да седници присуствује довољан број чланова за 

одржавање седнице и доношење пуноважних одлука. 

  

Седница је одржана електронским путем, тј. изјашњавањем путем 

електронске поште, у складу са чланом 168а Статута Универзитета, а услед 

неповољне епидемиолошке ситуације. Седници је приступио 21 члан Већа, 

и то: проф. др Горан Делибашић, председник Већа, проф. др Владан 

Богдановић, проф. др Снежана Ољача, проф. др Драган Милатовић, проф. др 

Драгослава Радин, проф. др Чедомир Марковић, проф. др Бранко Главоњић, 

проф. др Дамјан Пантић, проф. др Снежана Белановић Симић, проф. др 

Јелена Томићевић-Дубљевић, проф. др Ђорђе Фира, проф. др Мирјана 

Стајић, проф. др Мила Савић, проф. др Милутин Ђорђевић, проф. др Драган 

Марковић, проф. др Јелена Илић, проф. др Вера Артико, проф. др Сузана 

Димитријевић-Бранковић, проф. др Бранислав Жегарац, проф. др Душан 

Продановић и др Алиса Груден-Мовсесијан.  

Седници није приступио проф. др Зоран Крстић.  

 

Председник Већа, проф. др Горан Делибашић, предложио је следећи: 

 

Д н е в н и   р е д 

 

1. Усвајање записника са 14. седнице Већа, одржане 9. марта 2021. године; 

2. Давање мишљења Сенату о предлогу за избор у звање редовног 

професора; 

3. Давање сагласности на предлоге тема докторских дисертација које су 

пријављене на факултету; 

4. Давање сагласности на реферате о урађеним докторским дисертацијама 

које се бране на факултету;  
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Под 1.  

 

Записник са 14. седнице Већа, одржане 9. марта 2021. године усвојен је 

једногласно. 

         

Под 2.  
 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

2.1. Веће је једногласно дало позитивно мишљење о избору др БРАНКА 

СТАЈИЋА, ванредног професора, у звање редовног професора за ужу 

научну област Планирање газдовања шумама; 

2.2. Веће је једногласно дало позитивно мишљење о избору др ГОРАНА 

МИЛИЋА, ванредног професора, у звање редовног професора за ужу 

научну област Примарна прерада дрвета; 

 

Под 3. 

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

3.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на одлуку 

Наставно-научног већа Пољопривредног факултета о прихватању теме 

докторске дисертације  СТЕФАНА СИМУНОВИЋА, под називом: 

„Оптимизација процеса производње традиционалних ферментисаних 

кобасица применом савремених метода сензорне анализе“ и одређивању 

проф. др Игора Томашевића и проф. др Илије Ђекића за менторе. 

3.2. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације ТИЈАНЕ БАЊАНИН, под називом: 

„Карактеризација квантитативних и квалитативних особина сорте винове 

лозе Блатина у агроеколошким условима Требиња“. 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

3.3. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације МАРКА КАЗИМИРОВИЋА, под називом: 

„Симулатор раста шумских стабала и састојина „РАСТко“: развој и 

параметризација за букву у западној Србији“. 

3.4. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације мр НЕНАДА РАДАКОВИЋА, под називом: 
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„Дендроклиматолошка истраживања у састојинама храста китњака 

(Quercus petraea agg. Ehrendorfer 1967) на подручју североисточне Србије“. 

3.5. Поводом предлога теме докторске дисертације Предрага Васиљевића, 

проф. др Душан Продановић изнео је примедбу да се за кандидате који 

упишу докторске студије школске 2016/17 године или касније, примењује 

се Правилник о докторским студијима на Универзитету у Београду из 2016. 

године. Члан 29. став 4 каже: "Предложени ментор не може бити члан 

Комисије, уколико другачије није прописано општим актима факултета.". 

Правилник о докторским студијима Шумарског факултета дозвољава да 

ментор буде и члан Комисије за оцену теме, али би било добрo да се у 

уводном делу Обрасца Ц, тачка 1, где се дају подаци о Комисији, осим 

позива на Статут позове и на тај Правилник и на одговарајући члан. Проф. 

др Дамјан Пантић је у одговору на примедбу констатовао да актуелни 

Правилник о докторским академским студијама Шумарског факултета, у 

члану 47., став 4. наводи да "Предложени ментор може, а не мора бити члан 

комисије за оцену научне заснованости теме докторске дисертације". 

Шумарски факултет тренутно ради на усклађивању правилника о 

докторским академским студијама у складу с новом акредитацијом која ће 

се примењивати од школске 2021/22. У том смислу, зхваљујем Вам се на 

изнетим сугестијама које ћемо свакако узети у обзир. Након изнете 

примедбе и одговора на примедбу Веће је једногласно донело одлуку којом 

се даје сагласност на одлуку Наставно-научног већа Шумарског факултета 

о прихватању теме докторске дисертације  ПРЕДРАГА ВАСИЉЕВИЋА, 

под називом: „Ефикасност механичког и електронског система заштите 

радника при сечи стабала и изради дрвних сортимената“ и одређивању 

проф. др Милорада Даниловића за ментора. 

 

Под 4. 

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

4.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на реферат 

о урађеној докторској дисертацији БОРИСА ПИСИНОВА, под називом: 

„Физичко-хемијска, нутритивна и сензорна својства кобасица у типу 

франкфуртера од меса излучених коза“. 

 

 Записник припремио                         П Р Е Д С Е Д Н И К  В Е Ћ А 

     

     Марко Царевић                                 проф. др Горан Делибашић 


